
 

   

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
 
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden) 

 
 

Categorie : B (ten behoeven van de raadsvergadering van 28 
november) 
 
Onderwerp : Favoriet FM 
 
Naam en fractie : E. van der Schaft, SP 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Geacht college,  
 
De SP fractie heeft de mail, welke door het bestuur van Favoriet FM aan het PBO is verzonden, 
toegestuurd gekregen. De mail staat onderaan dit bericht. 
In deze mail wordt verslag gedaan van hetgeen, het bestuur van Favoriet FM met de 
portefeuillehouders van de bij onze lokale omroep betrokken gemeenten, besproken is. 
 
 
Vraag/Vragen: 
 
1. De SP fractie wil weten of de mail (onderaan dit bericht) een juiste weergave van het 

gesprek is? 
 
2. In de mail wordt een uitspraak van de portefeuillehouder(s) over de penningmeester van 

Favoriet FM verwoord. Is op deze wijze over de penningmeester gesproken, heeft de 
portefeuillehouder van de gemeente Zevenaar de uitspraak gedaan? Zo niet, welke 
portefeuillehouder heeft de uitspraak wel gedaan? 

 
3. Het rapport over het financiële reilen en zeilen, opgesteld door een onafhankelijke 

accountant, zal door het bestuur van Favoriet FM voor 17 december aan de 
portefeuillehouders worden aangeboden. Zal deze rapportage direct doorgestuurd worden 
aan de gemeenteraad van Zevenaar? 

 
De SP fractie wil de mogelijkheid hebben in de raadsvergadering van 19 december over Favoriet 
FM en betreffend rapport met het college in gesprek of debat te gaan. 
 
 
 
 
 



 

   

Betreffende mail: 

 

Beste PBO, 

  

N.a.v. onze laatste vergadering heb ik jullie beloofd de PBO op de hoogte te houden als wij een 

gesprek met de gemeente gehad hebben. 

  

Wij, Marty en ik, zijn afgelopen donderdag telefonisch uitgenodigd op de volgende dag voor een 

gesprek te komen in Zevenaar. Aanwezigen van de gemeentes waren, de met deze portefeuille 

belasten wethouders, van de gemeente Zevenaar, Duiven/Westervoort en Doesburg alsmede een 

juridisch adviseur van de gemeente zevenaar. 

  

Het gesprek was kritisch maar respectvol. Waar het de gemeentes om gaat is in eerste instantie de 

vraag of de geruchten in de media, dat er gelden verdwenen zou zijn, waar zijn of niet. Daarvoor 

willen ze voor 17 december een rapport ontvangen van een onafhankelijk accountant. Hier werd 

immers al aan gewerkt en is wat ons betreft dus opgelost en geen probleem. Dit was in een 

kwartiertje besproken. 

  

De overige 3 kwartier is er gesproken over de inhoudelijkheid van programma aanbod en het 

bedienen van de gemeentes. Zij willen dat de sport zsm weer in de lucht is én wat men wil is dat 

wij meer op braderieën e.d. te zien zijn. Dát is waar wij de vergoedingen voor betalen zeggen ze. 

  

Wij hebben uitgelegd wat, vanuit onze visie, het probleem was met de functie van de 

penningmeester. Men was unaniem zeer verbouwereerd over het feit dat er bankafschriften bij de 

media terecht zijn gekomen én dat de penningmeester informatie heeft gelekt via haar echtgenoot. 

Wij hadden, zoals de wethouders zeiden, haar per ommegaande op non-actief moeten stellen. 

  

Dan is er nog de kwestie met de sport. Wij gaven aan dat wij met een 2-tal medewerkers zitten die 

“uit principe” niet meer willen uitzenden en dat wij niet zomaar iemands hobby willen ontnemen, 

maar daar hebben de wethouders, naar onze indruk, geen boodschap aan en ons werd verzocht dit 

dan maar met een nieuw team zo snel mogelijk op te pakken. 

  

Al met al een prima gesprek met uiteindelijk de opdracht voor 17 december een 

accountantsrapport en een evenementenoverzicht voor 2019 aan te leveren. 



 

   

  

Mocht dit allemaal akkoord zijn kunnen wij er met volle kracht mee aan de slag. 

  

Er is op dit moment een mail voor de medewerkers in de maak met een update en stand van zaken. 

  

Vertrouwende jullie hiermede voldoende te hebben geïnformeerd, 

  

Met vriendelijke groet, 

Liemerse Omroep Stichting 

  

Marc Eusman (secretaris) 

Marty van ‘t Hul (voorzitter) 

 
 
 


